

LATIHAN INDUKSI BAGI PERAJURIT MUDA PASUKAN LATIHAN ANGGOTA SIMPANAN (PLASTLDM) SIRI 06 & 07

Disediakan oleh : Rohana binti Hasan

06 November 2016 – PLASTLDM sehingga kini telah membuat 16 kali pengambilan pelajar. Mulai Jun 2014, PLASTLDM telah dimasukkan sebagai modul ko-kurikulum ber kredit yang perlu diambil sebagai mata pelajaran ber kredit. Bagi semester Jun 2016 pelajar PLAS 2 telah mendapatkan berjaya nombor anggota baru-baru ini.

Unit KD SRI MEDINI (KDSM) dan kerjasama Unit Ko-kurikulum akan melaksanakan Latihan Induksi kepada Perajurit Muda (PTM) PLASTLDM Politeknik Ibrahim Sultan (PIS) selama 7 hari bermula 6 Nov hingga 12 Nov 16. Program yang dirancang ini adalah sebagai pengenalan kepada PTM yang baru ini dengan latihan asas ketenteraan di samping menerapkan etika *the navy people* di kalangan mereka. Latihan ini bertujuan untuk menyelaraskan segala keperluan dari aspek pentadbiran dan persiapan kepada semua anggota yang terlibat di dalam Latihan Induksi ini supaya aktiviti ini dapat dijalankan dengan berkesan dan teratur.

Objektif latihan ini diadakan adalah sebagai pengenalan asas kepada PtM yang baru tentang latihan-latihan ketenteraan. Justeru itu, membentuk satu pasukan yang bersatu padu dan mempunyai nilai-nilai setiakawan yang tinggi (*spirit de corp and comradeship*). Mewujudkan satu warga PLASTLDM yang cergas, sihat dan berdisiplin tinggi dan membina keyakinan diri, kesabaran dan sifat boleh memimpin serta dipimpin seperti yang diperlukan sebagai anggota tentera

Program ini juga melibatkan seramai 77 orang peserta (Pelajar, Pensyarah dan Jurulatih). Majlis penutupan induksi ini dirasmikan oleh Leftenan Komander Md Baharuddin Bin Samsudin pada malam mesra di KD Sri Medini Johor. Impak latihan adalah meningkatkan peratus statistik penyertaan bilangan pelajar dalam pasukan beruniform di peringkat kebangsaan.

Latihan induksi bagi PLASTLDM di Kd Sri Medini



Pengagihan hoverset dan penyediaan hoverset kepada pelajar untuk aktiviti lasak



Aktiviti pemanasan badan EMA (EARLY MORNING ACTIVITY)



Kelas taklimat pentadbiran bersama Peg Staf Lt Shazree bin Sharidan



Aktiviti bagi kelas Melawan Kebakaran/Kebanjiran



Aktiviti Jalan Malam ke Kampung Sungai Melayu, Gelang Patah, Johor.



Aktiviti lasak untuk aktiviti fizikal dan mental



Aktiviti untuk menguji ketahanan mental



Perasmian Malam Mesra untuk menyampaikan sijil dan hadiah



Aktiviti Menembak di Padang Sasar Ulu Tiram Johor